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      Årnäs Båtklubb 

Styrelsemöte 

Datum :        

Plats:             hos Jan Fahlgren  

Närvarande   förkortas 

 Torbjörn Hägnander  TH 

 Anders Rindefors  AR 

 Bengt-Åke Johnsson  BÅJ 

 Bosse Karlsson  BK 

 Lars Jerkrot   LJ 

 Jan Fahlgren   JFn 

 Janne Folke   JF 

 Johan Olofson  JO 

 Thomas Algotsson  TA 

Mötet började med fika där Jan bjöd på egenhändigt bakade kanongoda bullar och en 

smarrig tårta.  Under fikan diskuterade vi Mark och Miljödomstolens avslag på överklagan 

från Gustaf Ekman om vårt godkända bygglov med det nya Klubbhuset. Glädjen var stor i 

gruppen och vi inväntar med spänning om Gustaf Ekman (med Honorine) verkligen kommer 

med ytterligare överklagan till Överdomstolen för Mark och Miljö.  

Punkt: 

§1 

• Mötet öppnades av vice ordförande Jan Fahlgren 

§2 

• Dagordningen godkändes 

§3 

• Till justeringsman valdes TA 

2023-01-15 
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§4 

• Föregående styrelseprotokoll 2022-12-04 gicks igenom och godkändes. 

§5 

• Protokoll från extra styrelsemöte 2022-12-29 avseende SBBF ärenden godkändes. 

§6 

• BÅJ rapporterade från mötet i SBBF om föreslagen stadgeändringar (namnändring) 

och avgiftsändring godkändes.   

§7 

Ekonomi 

• TH gick igenom det ekonomiska läget. 

• Beslutades att GA revision anlitas för att få ordning på Y-bomskonteringen. Kostnad 

ca 2 000 kr. 

Ekonomi 2022-11-30 
Företagskonto                                        7260,20;- 

Investeringskonto                            160 045,28:- 

Handkassa                                                    7260:- 

                                                             174565,48:-  

Inkomster husbilar 924st                      166465:- .  

Gästbåtar 7st                                               1260:-    

Utgifter. 

Underhåll Hamnen                              89449,18:- 

Ställ platser                                           52356,45:-.                                                                       

Utgifter December 

El 2022                                                         45961:- 

Fodringar                                                ca: 8000:- 

Kommentar. 

Vad jag ser så får vi dra åt svångremmen ordentligt. 

Upprepning. 

Med dom utgifter vi drar på oss så kommer vi inte att klara av att få ihop ekonomin vid ett 

bygge. Vi får verkligen tänka två gånger innan vi sätter i gång dyra projekt. 
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Kommande inkomster 2023. 

Medlemsavg                                           ca32000:- 

Båtpatsavg                                              ca87500:- 

Ställplatser                                             ca160000:-                                                                                                                         

summa                                                        279500:- 

• När byggnadslovet vinner laga kraft måste vi ta upp diskussion med kommunen om 

förlängning av arrendet till ytterligare 25 år från kvarvarande 12 år. Detta för att få en 

kommunal borgen och därmed banklån på 25 år i stället för 12 år. Med dagens 

räntenivå har vi annars ingen möjlighet att klara av ekonomin med husbygget.   

 

§8 

Klubbhuset 

• Beslutades att vi avvaktar med Klubbhusprocessen tills vi förhoppningsvis fått positivt 

besked om bygglovet eller om Ekman ånyo överklagar innan vi går vidare i projektet.   

• Avvaktar med tillsättande av projektgrupp till efter årsmötet  

§9 

Årsmöte 

• Österängs Bygdegård 26:e februari kl. 15.00 

• Bokslut och revision  TH 

• Verksamhetsberättelse  JFn 

• Kallelse/agenda   JFn 

• Nattvaktslista   BÅJ 

• Utskick: kallelse, nattvaktslista och faktura.   TH 

• Aktuella val till styrelse och övriga funktioner. Valberedningen  

• Förtäring: smörgåstårta, kaffe och dricka. JO 

• Eventuellt bjuda in föreläsare  Alla 

• Premiering: Anders Rindefors  JFn 

• Lägesrapport klubbhuset  LJ 

• Elförbrukning, kostnad, elleverantör och  

Anslutningsregler.   LJ  
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§10 

Nimbusprojektet 

• Planering av nytt möte med Björn och David angående rutiner och kostnader. TH, JO  

§11 

Övriga frågor 

• Endast planering av vanligt löpande UH 

• Gräsklippningen måste lösas på ett bättre sätt så att det ej hamnar på 

styrelsemedlemmarna att klippa. 

• Avvaktar med WiFi. 

• Ny vinsch behövs på flotten då den gamla är bökig och farlig 

• Planering med ny hamndag 

• Öva sjöräddning i hamnen 

§12 

 

Nästa styrelsemöte:   

 

Vice ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 

 

Vid protokollet: Lars Jerkrot 

  _________________________ 

 

Protokollet justeras: Thomas Algotsson 

  __________________________ 

21:e februari   19.00 Team 


